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Zápis z jednání předsednictva Olomoucké sekce UNO 
dne 18. ledna 2011 v Olomouci 

 

Přítomni:  Zdeněk Beil, Vlastimil Ott, Hynek Pečinka 

 
Projednáno: 
 
1. Nominace do komisí města Olomouce 

Předsednictvo se zabývalo nominacemi zástupců sekce do odborných komisí Rady města Olomouce (viz úkol 

z minulého jednání). Zd. Beil oslovil v této věci přímo zástupce dalších sekcí UNO působících na území města, širší 

veřejnost prostřednictvím bulletinu Okno, oslovení dalších neziskovek zprostředkovala pomocnice NNO M. Šnaj-

drová. Předsednictvo děkuje aktivním zájemcům o členství v komisích za zaslání nominací a nominuje do odbor-

ných komisí Rady města Olomouce následující zástupce olomouckých NNO: 

- do komise sociální jako první v pořadí Mgr. Ivanu Herzogovou (InternetPoradna), Bc. Janu Vlčkovou (Na-

dace Malý Noe), 

- do komise pro výchovu, vzdělávání a využití volného času paní Helenu Dolénkovou (Waldorfská iniciativa, 

o. s.) 

- do komise hospodářského rozvoje Ing. Jiřího Rudolfa (NURS, o.p.s.) 

- do komise životního prostředí Mgr. Renatu Plackovou a Mgr. Hanu Kovaříkovou (Hnutí DUHA Olomouc) 

- do komise majetkoprávní Mgr. Dominiku Kovaříkovou (Hnutí DUHA Olomouc) 

- do komise pro architekturu a územní plánování Ing. Viléma Švece (Hnutí DUHA Olomouc) 

 

2. Prezentace aktivit členů sekce 

H. Pečinka přišel s návrhem, abychom k prezentaci činnosti členů sekce využili olomouckou MHD. Každý měsíc by 

v několika tramvajích a autobusech po cca týden visel leták formátu A3 s krátkými pozvánkami na aktuální akce 

členů sekce + informací o UNO. Předsednictvo sekce souhlasí s návrhem a hrazení nájmu reklamních ploch v MHD 

z prostředků sekce. H. Pečinka osloví členy sekce, určí termín pro zaslání pozvánek, V. Ott nabídl pomoc 

s grafickým zpracováním letáku, Zd. Beil osloví radního Ing. Šimšu, který má v kompetenci Dopravní podnik, a po-

kusí se vyjednat slevu na pronájem.  

 

3. Web Olomoucké sekce 

Předsednictvo na návrh V. Otta diskutovalo o poslání a podobě současného webu Olomoucké sekce. Web má 

složitou adresu (špatná propagace) a navigovat veřejnost a členy nejprve na web UNO a pak proklik na sekci nemá 

moc smysl. Proto se předsednictvo rozhodlo pořídit doménu www.olomouckasekce.cz. V. Ott se zaměří na sledo-

vání přístupů na web – odkud zájemce přijde, kolik přístupů na stránky za den máme. Podle toho zvážíme změnu 

struktury a podoby webu, aby byl účinným nástrojem pro propagaci UNO, sekce, činnosti jednotlivých členů pro 

veřejnost i navzájem. 

 
4. Různé 

- Předsednictvo zve členy sekce na v pořadí 3. setkání, které proběhne 10. března 2011 v prostorách Ob-

lastní unie neslyšících v Olomouci, Jungmannova ul. Program bude včas zaslán spolu s pozvánkou. 

- Zd. Beil informoval, že jednal se zástupci Univerzity Palackého a Moravské vysoké školy o možné spolu-

práci studentů s NNO – praxe, diplomové, bakalářské a seminární práce z oblasti NNO. Bude dál informo-

vat o vývoji věci. 
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- Předsednictvo sekce upozorňuje členy sekce, že mohou na své weby umístit logo UNO provázané 

s odkazem na stránky www.uno-ok.cz. Olomoucká sekce má svou stránku i na Facebooku s názvem „Olo-

moucká sekce UNO“. 

- Sněm UNO proběhne v sobotu 5. 2. 2011 v Olomouci, v prostorách Magistrátu města Olomouce na Hynai-

sově ul. Vyzýváme členy sekce k aktivní účasti! 

 

 

Zapsal: Hynek Pečinka       Ověřil: Zdeněk Beil 

http://www.uno-ok.cz/

